



JUSTERING AV PROTOKOLL



Protokoll:

Samhällsvetarsektionens styrelsemöte 8 Verksamhetsåret 2024/25

Datum: 2025-02-21

Tid: 15:00

Plats: Sprängkullsgatan 19, B206

Kallade: Samhällsvetarsektionens styrelse 2024/25, Insparkskoordinatorer VT25,
kallelse@gota.gu.se

Närvarande: Tove Ekroth*, Maja Ahlström Olsson*, David Eby*, Filip Kjellgren*, Evelina
Pahkasalo*, Juliana Youhanna Isho Youlaya* (från och med 15.03 och fram till och med
16.18), Christelle Abboud, Siri Larsson.

Röstlängd: 6 närvarande röstberättigade ledamöter.

**=Röstberättigade*

§ 1 Preliminärer

§ 1.1 Mötets öppnande och behöriga utlysande

Föredragande: Tove Ekroth

Tove Ekroth öppnar mötet klockan 15.01.

Styrelsen beslutar

att anse mötet behörigen utlyst.

§ 1.2 Förutsättningsrunda

Föredragande: Tove Ekroth

Förutsättningsrunda genomförs.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
[@gotastudentkar](https://gotastudentkar.se)



**§ 1.3****Val av mötesordförande, mötessekreterare och protokolljusterare**

Föredragande: Tove Ekroth

Förslag till beslut**att** välja Tove Ekroth till mötesordförande.**att** välja Siri Larsson till mötessekreterare.**att** välja David Eby till rösträknare tillika justerare av dagens protokoll.**Styrelsen beslutar****att** välja Tove Ekroth till mötesordförande.**att** välja Siri Larsson till mötessekreterare.**att** välja David Eby till rösträknare tillika justerare av dagens protokoll.**§ 1.4****Godkännande av föredragningslistan**

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut**att** godkänna föredragningslistan.**Styrelsen beslutar****att** godkänna föredragningslistan.**§ 1.5****Adjungeringar**

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut**att** hålla ett öppet möte för alla Göta studentkårs medlemmar.**Styrelsen beslutar****att** hålla ett öppet möte för alla Göta studentkårs medlemmar.**§ 1.6****Avsägelser**

Föredragande: Mötesordförande

Följande personer har avsagt sig sitt studentrepresentantsuppdrag:

- › Lovisa Karlström, Programnämnd för Personalvetarprogrammet – Institutionen för Sociologi och Arbetsvetenskap

Styrelsen beslutar**att** lägga avsägelsen till handlingarna.**Förslag till beslut****Adress**Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg**Kontakt**031-708 44 40
info@gota.gu.se**Digitalt**gotastudentkar.se
@gotastudentkar



att lägga avsägelsen till handlingarna.

§ 1.7

Föregående mötesprotokoll

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att lägga protokoll från styrelsemöte 6 24/25 till handlingarna.

att lägga protokoll från styrelsemöte 7 24/25 till handlingarna.

Styrelsen beslutar

att lägga protokoll från styrelsemöte 6 24/25 till handlingarna.

att lägga protokoll från styrelsemöte 7 24/25 till handlingarna.

§ 1.8

Sluttid idag

Föredragande: Mötesordförande

Förslag till beslut

att sikta på 18:00.

Styrelsen beslutar

att sikta på 18:00.

§ 2

Rapporter

§ 2.1

Presidierapport

Föredragande: Presidiet

Presidiet har sedan föregående möte deltagit på diverse möten, både internt med andra heltidare och eller förtroendevalda samt externa parter, så som SAM-bands kårerna.

Sektionsordförande har dessutom haft möten med föreningar, möte med överlämningsgruppen. Hon har också tyvärr varit sjuk.

Vice sektionsordförande har haft fullt upp med inspark, samt diverse möten.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Den närmsta tiden kommer innehålla årets första CSN-frukost, kaffedag, besöksdag samt andra möten.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.2

Presidiebeslut

Föredragande: Presidiet

Sedan föregående möte har sektionsordförande tillsatt följande som studentrepresentanter:

- › Minna Svensson, SAMO – Institutionen för Journalistik, Medier och Kommunikation
- › Jesper Diding, Programnämnd Europakunskap – Statsvetenskapliga Institutionen
- › Mirjam Gustavsson, Programnämnd Europakunskap – Statsvetenskapliga Institutionen

Sedan föregående möte har vice sektionsordförande beviljat följande äskningar:

- › Helianthus, 2000kr (examensittning)
- › Byrå6, 2000kr (sittning)
- › SG Europa, 500kr (Brysselresa)

Sedan föregående möte har vice sektionsordförande beviljat följande lokalbokningar:

- › Psykrådet, Terrassbaren 2025-02-10
- › Psykrådet, Kafé Haga 2025-02-26
- › SG Europa, Kafé Haga 2025-02-27

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



➤ Byrå6, Kafé Haga 2025-03-15

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.3 Styrelserapport Studiesocialt ansvarig

Föredragande: Maja Ahlström Olsson

Sedan föregående möte har Maja haft fokus på insparken, deltagit på föreningsträff om Valborg, planerat kårsittning och hjälpt till på kaffedag. Hon har även återupptagit planering av Tacksam. Hon har även varit med på ett av passen samt AW med SAMbandskåreerna.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.4 Styrelserapport Arbetsmiljöansvarig*

Föredragande: David Eby

Sedan föregående möte har David varit på möte med LAMK. De punkter som lyftes som kan påverka studenterna är det nya väktaravtalet för GU:s lokaler.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Har varit med på SSO/SFS utbildning där man diskuterade hur man rekryterar studenter till facket samt medlemmar till studentkåren och förtroendeuppdrag.

SHAMO-träff med GUS.

Deltagit under diverse event på insparken. Även deltagit på kaffedagen,

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





SAMverkansträffen och ett pass under SAMbandsträffen.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.5

Styrelserapport Utbildningsbevaknings ansvarig*

Föredragande: Filip Kjellgren

Sedan föregående möte har Filip varit med på diverse insparksevent. Har även varit med på ett pass under SAMbandsträffen.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Han har deltagit på GUS styrelsemöte. Det diskuterades bland annat ekonomisk finansiering för GUS samt när GUS organisationsöversyns-workshop ska hållas.

Kunde tyvärr inte vara med på senaste LFN-mötet på grund av sjukdom och krock med föreläsning.

Det är BFU-möte nästa tisdag som han planerar att delta på.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.6

Styrelserapport Kommunikationsansvarig

Föredragande: Evelina Pahkasalo

Sedan föregående möte har Evelina hjälpt till på och deltagit på insparksevent. Hon har tagit bilder under föreningsdagen och finalsittningen. Hon har även skapat en hel del innehåll till sociala medier.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

**Förslag till beslut**

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 2.7**Styrelserapport Studentpolitiskt ansvarig***

Föredragande: Juliana Youhanna Isho Youlaya

Sedan föregående möte har Juliana suttit och skrivit på olika idéer till Samsek tipsar. Det ska även läggas ut på Instagram där studenter kan få tipsa om deras bästa fikaställen, pluggställen osv.

Ska vara med på BFU-möte nästa vecka.

Styrelsen beslutar

att lägga rapporten till handlingarna.

Förslag till beslut

att lägga rapporten till handlingarna.

§ 4 Beslutsärenden**§ 4.1****Betalning av infobord**

Föredragande: Presidiet

Förslag till beslut

att ta betalt från de företag och organisationer som önskar stå med infobord i Kafé Haga.

att ge presidiet mandat att två i förening fatta beslut gällande prissättning.

att ta hänsyn till tiden och parten som önskar stå med infobord vid prissättning.

att Göta studentkårs föreningar fortsatt får lov att hålla infobord utan kostnad.

Styrelsen beslutar

att ta betalt från de företag och organisationer som önskar stå med infobord i Kafé Haga.

att ge presidiet mandat att två i förening fatta beslut gällande prissättning.

att ta hänsyn till tiden och parten som önskar stå med infobord vid prissättning.

att Göta studentkårs föreningar fortsatt får lov att hålla infobord utan kostnad.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

**ORDNINGSFRÅGA***Maja Ahlström yrkar:***att** ajournera mötet i 10 minuter till kl 16.18.**Styrelsen beslutar:****att** ajournera mötet i 10 minuter till kl 16.18.

§ 5 Diskussionsärenden

§ 5.1

Organisationskultur*

Föredragande: Presidiet

Teman:

Kommunikation – hur fungerar det med respons? Får ni de svaren ni behöver?

Styrelsen beslutar**att** notera diskussionen.

Tove: Jag tycker att jag ofta får respons när jag hör av mig. Den responsen går relativt fort, och det känns skönt. Jag får de svar jag frågar efter.

David: Jag håller med Tove. Jag tycker att jag får svar inom en rimlig tid, både via mail och Messenger. Om det är något brådskande brukar jag svänga förbi kontoret för att få svar, så det fungerar bra. Man får hjälp med det man behöver. Kommunikationen funkar bra.

Evelina: Jag kan uppleva att det inte är samma villkor båda vägar. Jag upplever att det känns som att det finns en förväntning på att vara tillgänglig och att man ska svara snabbt. Men eftersom vi sektionssstyrelseledamöter och är ideella känns det inte lika accepterat för oss att säga att man inte kan svara efter en viss

AdressGöteborgsgatan 17
411 34 Göteborg**Kontakt**031-708 44 40
info@gota.gu.se**Digitalt**gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

tid, då vi inte har arbetstider. Det kan kännas lite orättvist.

Maja: Jag tycker att kommunikationen fungerar i sektionsstyrelsen. Jag tycker däremot att kommunikationen utåt mot studentrepresentanter eller information om kaffedagar osv är lite mer bristfällig. Har även funnits problem med att vi fått information om att man ska vara med på saker och sen att vi inte fått information om att det blivit inställt. Den informationen kommer inte alltid i tid och kommer framför allt endast fram om vi frågar, vilket kan kännas frustrerande. Jag tänker också att om vi exempelvis vet att vi ska ha en SAMverkansträff behöver våra föreningar nog längre tid på sig än vad vi tänker, och det är viktigt att ha i åtanke. Sektionsstyrelseledamöterna behöver få information om saker blir inställt så att vi inte går runt och informerar om att det ska genomföras och så att vi kan planera om vår dag.

Evelina: Jag tänker också på SAMverkansträffen, och att när den blev inställd så var det bristfällig information till sektionsstyrelseledamöterna om att träffen blivit inställd. Det blir svårt för oss att planera och planera om.

Tove: Jag tycker det är svårt ibland att avgöra vad som är i god tid i utskick till till exempel föreningar. För risken om man är i för god tid är att informationen försvinner. Så jag tycker det är en fin balans att avgöra vad som är i god tid men som samtidigt kommer svaras på eller

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar





JUSTERING AV PROTOKOLL

uppmärksammas. Jag tycker det är väldigt bra det ni lyfter.

Filip: Jag känner att när jag är med på BFU så har jag en punkt som är "studentrepresentanternas punkt" där jag gång på gång inte har något att ta upp. Jag upplever att jag inte riktigt får någon information att ta upp. Det ligger både på mig i min kommunikation men också från andra håll i att få information om saker som kan vara bra att ta upp. Det blir lite frustrerande att inte ha något att säga för att jag inte har rätt information.

Christelle: Känner ni att ni kan be varandra om hjälp?

David: Jag känner att jag absolut kan be och hjälp och kan få hjälp. Men vi sitter ju på olika roller så det är lite svårt med ansvarsområden – det är främst de allmänna grejerna som är lättast att få hjälp med.

Tove: Jag känner att jag ber om hjälp om det mesta. Många funderingar och frågor som skickas ut. Ibland känns det som att jag stör lite för mycket med mina frågor, men jag känner att jag kan be om hjälp och att jag får hjälp när jag ber om det också. Det känns bra för mig. Frågor som jag inte kan fråga sektionsstyrelsen om kan jag fråga andra heltidare, så det känns bra.

Evelina: Jag tycker det är jättebra att du (Tove) skickar ut dina frågor och funderingar i chatten. Det är skönt att få uppdateringar på vad som händer. Man känner sig mer involverad då.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Filip: Jag håller med Evelina – det är bra för ni får mer koll och hjälp och vi får mer information om vad som händer.

Tove: Är det viktigt så taggar jag er i meddelandet så det synliggörs lite mer.

Christelle: Jag är ju inte med i sektionsstyrelsen men jag hjälper gärna till på ett hörn ifall det behövs.

§ 5.2

Kaffedag VT25*

Föredragande: Presidiet

Tove: Datumet för kaffedag på det tänkta datumet 2025-04-02 spikades aldrig, därför tänker jag att det kan vara bra om vi antingen fastställer datumet eller flyttar på det. Tanken var att temat skulle vara Valborg. Jag är eventuellt ledig den dagen, får information om det nästa vecka, men tänker att det kan vara bra information att ha.

Styrelsen beslutar

att notera diskussionen.

Christelle: I och med att temat är Valborg var en fundering på ifall Valborgskommittéen kan vara där.

Maja: Jag och David är lediga den dagen i skolan. Jag ska dock troligtvis vara med och jobba på UTbudet den dagen. Så jag föreslår att byta datum till den 4 april.

Tove: Jag tänker att det vore kul att ha med Valborgskommittéen, men hade också varit kul att kolla om någon i Götas valborgsgrupp kunde vara med för att informera om samtliga evenemang. Då

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



kan fredagen bli lite svår. Hur ser torsdagen ut?

Evelina: Jag är på praktik så räkna inte med mig!

Filip: Torsdagen den 3 april funkar för mig.

Maja: Jag och David har föreläsning kl 10-12 den 3 april. Är den tråkig så kommer vi på kaffedagen.

Tove: Då satsar vi på torsdagen den 3 april. Jag kan troligtvis inte vara med, men Angelina kan vara med. Jag bjuder även in Albert, Linn och Petrus från Götas valborgsgrupp till kaffedagen.

§ 5.3

Sektionsstyrelsemöte VT25*

Föredragande: Presidiet

Tove: Vi sade under föregående möte att vi skulle bestämma årets sista sektionsstyrelsemöte under dagens möte. Angelina och jag har lagt fram följande förslag på datum och tid: 2025-05-26 kl. 16:00 med en efterhängande avslutning. Vad tycker ni?

Filip: Jag föredrar 16.15 om det går för er andra.

David: JA, det går bra!

Maja: JA, det går bra!

Evelina: JA, det går bra!

Styrelsen beslutar

att notera diskussionen.

ORDNINGSFRÅGA

Maja Ahlström yrkar:

att ajournera mötet i 10 minuter till kl 17.17.

Styrelsen beslutar:

att ajournera mötet i 10 minuter till kl 17.17.

§ 5.4

Insparksutvärdering*

Föredragande: Insparkskoordinatorer VT25

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

**Insparksrapport:**

Sedan föregående mötet har vi haft klubbkvällen tillsammans med Utsek, Humsek och Göta centralt. Vi har planerat och genomfört föreningsdagen och finalsittningen.

Klubbkvällen kom det mycket folk på, kul!!
Föreningsdagen kom cirka 30 fadderbarn totalt, vilket inte var så många.
Finalsittningen kom det typ 250 personer på.

Vi har gått ut med på våra sociala medier att de fadderbarn som är intresserade kan vara med och planera faddertack, totalt är 3 st. intresserade.

Vi har också varit med på lite evenemang som våra föreningar hållit.

Utvärdering:

Vi har inte hunnit skicka ut en utvärdering till fadderbarn eller faddrar.

Insparkskoordinatorerna har heller inte hunnit ha ett möte där de fått utvärdera insparken tillsammans.

Maja: Jag har några saker jag vill lyfta som varit bra: det har varit fördelaktigt att ha annan färg på insparkskoordinatorströjan. Faddrar och fadderbarn har förstått att vi var insparkskoordinatorer lättare. Det har varit bra kommunikation i insparkskoordinatorsgruppen vilket har varit super. Evelina (kommunikatör) har också varit superbra i kommunikation och samarbete.

Styrelsen beslutar

att notera diskussionen.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Maja: Gällande lokal på finalsittningen. Jag tycker det är jättekul att vi kan erbjuda våra studenter en fin lokal, dock anser jag att det just Valand var lite för stort för 250 personer. Så för att göra det billigare när vi är färre på vårinsparken kan jag tycka det är lämpligt att vara på Valand på höstinsparken och på Studenternas Hus på vårinsparken.

Christelle: Jag har tyckt det varit jätteroligt med insparken. Kommunikationen mellan insparkscoordinatorerna har varit väldigt bra och enkel. Jag håller med Maja om det med lokalen på finalsittningen.

Tove: Jag tycker att den här insparken har gått väldigt bra. Arbetet med insparkscoordinatorerna har fungerat väldigt bra. Det var bra att vi tog tid i början och umgicks för att umgås, innan insparken började, för att ha någon slags inofficiell teambuilding. Jag tycker också att det var bra att vi var tydliga med vår arbetsfördelning redan från början. Det blev enklare i arbetet och vi kunde lättare veta att någon behövde ta över ansvaret ifall någon blev sjuk osv. Det gör inte så mycket att det inte kom så många fadderbarn på föreningsdagen, då jag upplever att målet var att genomföra den och utveckla konceptet till hösten. Jag kan hålla med om lokalen på finalsittningen. Dock var det skönt att inte behöva tänka på servering och städning vilket man behöver göra i Studenternas hus.

Christelle: Jag håller med gällande teambuildingen, det var skönt och bra för vår dynamik.

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



David: Jag har en fundering, jag och Filip satt i insläppet och fick höra att information om föreningsdagen inte hade nåt alla pga att alla inte har Instagram. Så det kanske hade varit bra att hänga upp ett insparksschema på anslagstavlor på campus för då kan vi nå fler studenter.

Tove: Vi hade föreningsdagen på Orbi också, men vi hade kunnat skicka ut en notis på Orbi för att synliggöra det mer. Jag tycker det är en bra idé att sätta upp ett schema på anslagstavlor.

Evelina: När kom evenemangen ut på orbi?

Tove: Det lades ut en vecka innan insparkens start, sedan uppdaterades evenemangen med information en vecka innan varje evenemang. På vissa andra evenemang skickade vi ut notiser, vilket hade varit bra att göra med föreningsdagen.

Filip: På föreningsdagen fick jag funderingen gällande hur relevant det var för föreningen att vara där att visa upp sig? Hur stort intresse fanns det från föreningarna som höll sina egna insparksevenemang?

Maja: Jag förmedlade att det var ett bra tillfälle för föreningarna att nätverka med andra föreningar och eventuellt se över ifall man vill ha gemensamma evenemang. Vi hade ju även externa företag och organisationer som var på plats också som kan vara bra för

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

föreningarna att se. Sen var det också bra att visa upp våra sexmästerier.

Maja: När det kommer till representation av Göta och Samsek under insparken kopplat till alkohol har jag lite jag vill lyfta. Jag tycker det är viktigt att uppmärksamma att vi alltid är Samsek, även när vi träffar andra sektioner på deras insparkar. Vi behöver tänka på vår alkoholkonsumtion och hur vi för oss, speciellt under insparken.

David: Gällande föreningsdagen, ska man ha den i Studenternas Hus? Det kanske är mer lämpligt att ha den i Kafé Haga då det är närmre våra studenter.

Tove: Syftet med föreningsdagen är att våra nya studenter ska kunna se att det finns fler än bara sin egen programförening. Det ger en möjlighet för studenterna att se att studentlivet är stort och att det finns många engagerade studenter. Jag var väldigt glad att det var många programföreningar där så att de blev mer synliga för alla. Jag vill också lyfta att det har lyfts intresse från andra sektioner att till hösten ha en gemensam föreningsdag för att visa och uppmärksamma Göta studentkårs studentliv. Gällande det Maja lyfta om representation om alkohol så håller jag med. Under insparken blir det extra viktigt att tänka på det.

Filip: Tillbaka till föreningsdagen, jag tycker det är bra att föreningarna får nätverka, men frågan är ifall insparken är rätt forum för det. Men Toves förklaring gav mig bättre förståelse.

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



Evelina: Gällande föreningsdagen, den blir ju aktuell under vårinsparken för att vi inte har kick-offen som vi har på våren. Ska vi fortsätta ha den på vårinsparken tror jag att det behöver finnas ett tydligare värde för fadderbarnen att gå dit. Jag tror nästan att det kan bli lite skräckinjagande att gå in i en stor sal med massa olika bås, så jag tror att man behöver justera upplägget. Det behöver vara mer inbjudande, gör det mer mysigt, det behöver finnas något att ta med sig därifrån, exempelvis att det är aktiviteter igång. Ett annat alternativ är att köra den under första dagen på insparken innan pubrundan så att man gemensamt ser föreningarna och sen går på pubrundan.

Tove: Jag tror att hade det kommit fler på föreningsdagen hade det varit mer aktiviteter och mindre läskigt då föreningarna hade förberett aktiviteter som kunde genomföras. Det blev lite svårt att genomföra aktiviteter när det endast var fyra studenter på plats i taget. När vi lade upp schemat så tänkte vi att det kanske var bra att ha den en annan dag än den första dagen på insparken för att göra det mindre överväldigande. Detta då vi fått feedback tidigare från höstinsparken att kick-offen är väldigt överväldigande då det är mycket nytt och mycket information. Jag tycker att finalsittningen blev väldigt lyckad och jag tyckte det var väldigt kul att så många från sektionsstyrelsen var där!

Evelina: Insparkskoordinatorerna har varit så duktiga och finalsittningen var ett superbra avslut!

Adress

Göteborgsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



§ 6 Övriga Frågor

§ 6.1 Förtroendeuppdrag VÅ25/26* Föredragande: Presidiet

Det går att kandidera och nominera andra till förtroendeuppdrag till nästa år. Det innefattar både heltidare, sektionssstyrelsen, Talman, Talmanssuppleant och verksamhetsrevisor. Sök om ni vill! Nominera om ni har en superbra kandidat! Formuläret finns på Göta studentkårs hemsida och det stänger den 19 mars.

Styrelsen beslutar

att notera informationen.

Nästa vecka öppnar kårvalet som håller på till den 9 mars. Det är val till fullmäktige, rösta i valet!

Det har skapats ett dokument för sektionssstyrelseledamöter att fylla i till sina efterträdare. Ni får gärna se över dokumentet och skicka in feedback.

§ 7 Mötets avslutande

§ 7.1 Mötesutvärdering Föredragande: Mötesordförande

Mötesutvärdering sker.

§ 7.2 Nästa möte Föredragande: Mötesordförande

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar



JUSTERING AV PROTOKOLL

Styrelsemöte 9 är planerat till 25-03-11
klockan 15:30.

§ 7.3**Mötets avslutande**

Föredragande: Mötesordförande

Tove Ekroth avslutar mötet klockan 18.03.

Justering av protokoll**Tove Ekroth**

Mötesordförande

Siri Larsson

Mötessekreterare

David Eby

Justerare

Adress

Götabergsgatan 17
411 34 Göteborg

Kontakt

031-708 44 40
info@gota.gu.se

Digitalt

gotastudentkar.se
@gotastudentkar

